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Verslag vergadering van 01/12/2010 

Aanwezig: Linda, Heidi, Nele, juf Joke, juf Carolien, Joris, Ronny, Ruth, Christel, Marian, Danielle, Els, 
Bea C., Bea P., Amy, Greet, Gwenda 
Verontschuldigd : Linda, Mevr. Chris, Kristien, Evy 
 
 

1/ Evaluatie aafknokenfuif 
De aafknokenfuif was wat betreft opkomst en sfeer zeker een succes, maar heeft jammer genoeg 
minder geld opgebracht dan verwacht/gehoopt. Een definitief financieel verslag volgt nog, maar we 
komen uit op om en bij de € 1200. Hoe komt dit? Vvk was duidelijk minder  volgend jaar zeker het 
gebruik van de inschrijfstrookjes herbekijken. Bepaalde kosten zoals SABAM, drukwerk, inkoop 
drank,… was dan weer meer. Er werd ook duidelijk minder gedronken dan vorig jaar. 
Aandachtspunten voor volgend jaar: 
 de opruim van de zaal werd door het bestuur van de Griffel als ‘niet goed genoeg’ bestempeld. 
Hierdoor werd een klein deel van de waarborg afgehouden. 
 Zijn er volgend jaar nog broodjes en soep nodig voor de helpers? Er wordt immers vaak weinig van 
gegeten. We opteren voorlopig voor soep, aangevuld met een beperkt aantal broodjes 
 prijs van de consumpties dient herbekeken te worden. We zijn voor gewone dranken té 
goedkoop. Bovendien is ook de aankoopprijs van de drank verhoogd. 
 Suggestie om volgend jaar eventueel cava te schenken 
 werklijst kritisch herbekijken. Teveel volk op één bepaalde post zet soms aan om je post te 
verlaten en als teveel mensen dit doen komen we alsnog in de problemen. 
 Bekijken of het zinvol is om volgend jaar zuipkaarten te gebruiken. 
 zeker vooraf extra glazen vragen 
 happy hour afschaffen 
 aanvangsuur verlaten naar 21u 

 
2/ Evaluatie smuldag 
De school hecht eraan het OC te bedanken voor de hulp op de smuldag. Alles verliep vlot en de 
opbrengst was goed. 
Goed is om volgend jaar een gedetailleerde werklijst op te stellen voor de smuldag. Niet iedereen 
vind garçonnen leuk, maar ook deze taak moet gebeuren. We kunnen eventueel voorstellen om wat 
meer leerkrachten te laten drank afdragen en enkele mensen van het OC bv mee te laten afruimen 
e.d. Om één en ander goed te kunnen afspreken vraagt Amy of we elk schooljaar een lijst kunnen 
krijgen van de werkgroepen van de school. Zo weten we beter welke leerkracht we voor welke 
activiteit best aanspreken. 
Opmerkingen: 
 er kwamen bemerkingen over de prijs van de mosselen. Misschien niet enkel kijken naar prijs van 
Crescendo maar ook naar de prijs van Pius X. 
 Het OC vraagt om de kaarten niet te vroeg mee te geven. Het moet wel voor de vakantie, maar 
dan liefst op het einde van de week. Zo overlapt dit niet teveel met de kaarten van de aafknokenfuif. 
 

3/ Sint op school 
Bea doet de uitleg over ‘Sint op school 2010’ 
Vanaf 22 november kwam er een Zwarte Piet op school logeren in het tuinhuis. Via een brief aan 
mevr. Chris vroeg Sinterklaas of de kinderen van Wereldwijzer een beetje op deze zwarte piet wilden 
letten. Hij versliep zich namelijk steeds en zo konden zij er mee voor zorgen dat hij ’s morgens op tijd 
op zijn werk in de snoepfabriek kwam. Op donderdag 25 november merkten de kleuters na de 
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ochtendspeeltijd dat Zwarte Piet nog sliep. Ze zijn hem dan gaan wakker maken en hebben samen 
met hem ochtendgymnastiek gedaan. 
Op donderdag 2 december zal de Sint dan een bezoekje brengen aan onze school. Voormiddag 
worden al de kleuterklassen bezocht. Sinterklaas gaat per klas rond en deelt in de klas de cadeautjes 
voor de kinderen uit. Namiddag is er dan sintfeest voor de kinderen van de lagere school  in de 
turnzaal. 
Het OC zorgt zoals elk jaar voor Sint en Pieten. Dit jaar zijn dit Jeffry en Jef Dekeyser, Andy Nys (broer 
mr Nicky), Pierre Duijsters (pa juf Inge) en ‘snorrepiet’ (collega van Robbie Lieten). Greet Thielemans 
geeft voor één jaartje forfait maar stelt wel haar huis ter beschikking voor het schminken en 
omkleden. Ook wordt er gezorgd voor een rijk gevulde snoepzak per kind. 
 

4/ Kerstmarkt 
De werkgroep kerstmarkt kwam al een tijdje geleden bij elkaar en zette de grote lijnen uiteen. 
Hieronder enkel de belangrijkste puntjes: 

 we ‘feesten’ dit jaar in de kleuterspeelzaal en bij niet te koud weer ook op de 
kleuterspeelplaats. Hiervoor wordt de deur aan de trap afgesloten. Zo moeten alle ouders via 
de kleuterspeelzaal om het rapport van hun zoon of dochter af te halen. We hopen zo op 
veel volk. 

 de kleuters moeten die dag dan ook afgehaald worden in de klas. Zo komen ook deze ouders 
zeker langs de kerstmarkt. Eén en ander moet wel goed gecommuniceerd worden naar de 
ouders. 

 We zorgen er voor dat de kleuterklassen afgesloten worden zodat er geen kinderen, tijdens 
de kerstmarkt, binnen kunnen. Bij gebrek aan sleutels van de klassen zullen we hier even 
inventief moeten zijn. 

 Marian zorgde voor een nieuw Kerstmannenpak. Mr Nicky en zijn broer zullen in dat pak vast 
een fantastische kerstman zijn. 

 De werkgroep vraagt dat de juffen tijdig een uurschema doorgeven voor het komen zingen 
van de kinderen. Uiteraard krijgen alle kinderen na het zingen een koek van het OC. 

 De prijzen van de consumpties worden, zoals afgesproken op de vorige vergadering, lichtjes 
verhoogd. 

 Er wordt een helperslijst rond gegeven, zowel voor het klaarzetten als voor het helpen 
tijdens de kerstmarkt. Afspraak is dat helpers tijdens het helpen gratis drinken (Niet de 
kinderen en niet de echtgenoten(s)). Worstenbroodjes worden door iedereen zelf betaald! 

 Ondanks een goed voorstel van Ruth gaan we NIET voor extra kaarsen zorgen. We hebben al 
enkele jaren gezocht naar ideeën om meer kaarslicht op de kerstmarkt te brengen, maar we 
blijven opteren voor theelichtjes in potjes. 

 de resterende schoolkalenders worden op de kerstmarkt nog eens te koop aangeboden. 
 We zorgen voor enkele sandwiches met choco en de overige minuutsoep van de fuif. Helpers 

en hun kinderen kunnen hiervan gebruik maken. 
 Er wordt aan iedereen gevraagd om verlengkabels mee te brengen.  
 De bloemstukjesverkoop wordt volledig door de leerkrachten geregeld. Ze worden centraal 

geplaatst in de gang tussen lagere school en kleuterspeelzaal. Zo komen de meeste mensen 
er sowieso langs. 

 Patrick van Bea zorgt ervoor dat het ‘winkeltje’ weer gemonteerd geraakt. Dan kan dit 
gebruikt worden voor de verkoop van de worstenbroodjes. 

 Alex zorgt voor het jeneverstalletje en komt dit zoals steeds zelf installeren. 
 aan iedereen wordt gevraagd om kerstCD’s mee te brengen zodat we passende, sfeervolle 

muziek kunnen spelen op de kerstmarkt 
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5/ Kienen 
Onze jaarlijkse kienavond vindt plaats op vrijdag 11 februari. 
Er wordt dit jaar opnieuw gekiend voor een prijzenpot ter waarde van €1500 met als hoofdprijs een 
fiets. 
Bea P. zorgt voor het drukwerk. De affiches worden gedrukt door Van Gossum Printing, de flyers 
zullen we zw/w zelf kopiëren. Er worden flyers bezorgd aan Heidi, Esther, Gwenda en Bea C. Zij delen 
deze uit op verschillende andere kienevenementen. 
Als doel dat moet opgegeven worden voor de gemeente, vermelden we ‘rolgordijnen’ en ‘tuinbanken 
kleuters’. 
Verder wordt aan de leerkrachten gevraagd om eens na te denken welke de huidige noden zijn. Zo 
kunnen we beslissen waarvoor we vanaf nu proberen te sparen. 
Op de Nieuwjaarsvergadering zal er een werklijst worden rondgegeven voor het kienen. 
 

6/ Info vanuit de school 
� Op 2 december is er weer een oudergroep zorg i.v.m. de verteltassen. Hierover werd op de vorige 

vergadering reeds verteld. 
� 10 december is er ’s avonds om 20u kampioenenviering in Het Loo. Iedereen is welkom. 
� Op 13 december gaat het 4e leerjaar voorlezen in de kleuterschool. Dit is ter voorbereiding van het 

tutorlezen waar zij binnenkort ook mee van start gaan. 
� Op 16 december is er een infomoment voor nieuwe instappertjes 
� Op vrijdag 24 december zullen de lessen eindigen om 11u55. De kinderen zijn dus namiddag vrij. 
� vanaf 1 december komt er in de lagere school 1/36 uur zorg bij voor de L.S. Dit zal gepresteerd 

worden door  Katrien Veeckmans, zij doet nu al 5/36 i.s.m. juf Gwenda. 
� juf Patricia is ziek t/m 12 december. Ze wordt vervangen door juf Jessy en de uren van juf Jessy 

worden gedaan door Sofie Voet. 
 

7/ Rondvraag 
� Het voorstel om kaartjes door de kinderen te laten maken en dan te verkopen, zit nog een beetje in 

de ijskast. Misschien nog eens opnieuw overwegen maar dan niet als kerstkaartjes, maar gewoon 
kaartjes voor elke gelegenheid. 

� De wafelverkoop die vorig jaar in deze periode plaatsvond, zou verschoven worden naar de periode 
van Valentijn. Men zou dan hartvormige wafels kunnen verkopen. Bea P. merkt op dat dit wel 
weer in een periode is waar men van mensen geregeld geld vraagt. Het kienen valt immers vlakbij 
Valentijn. Misschien moet toch eens bekeken worden of de periode maart/april niet beter geschikt 
is. 

� Er werd nog eens gevraagd hoe het verder liep met de fietshelmen voor het 2e lj. Juf Joke laat 
weten dat deze kinderen een fietshelm zullen krijgen van de Sint. 

� Bea P. stuurde een mail naar Bob Geyskens i.v.m. het voorstel om tijdens de meikermis voor een 
OC-café te zorgen op het Eikelplein. We wachten even af hoe de VZW Hulst Leeft tegenover dit 
initiatief staat. 

� Marian zorgde namens het OC voor rolgordijntjes voor de klas van juf Annelies. Juf Annelies en 
haar leerlingen konden dit erg waarderen. Zij bedankten ons dan ook met een kaartje (zie 
hieronder) en een doos merci-chocolaatjes. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Data om niet te vergeten!!! 

do 23/12/2010  Kerstmarkt 
vr 14/01/2010  Nieuwjaarsvergadering 
vr 11/02/2011  Kienavond 
vr 06/05/2011  Boekenbeurs 
zo 29/05/2010  schoolfeest kleuters 

 


